
Bestyrelsesmøde 14/9 

Fremmødte: Karsten. Lotte. Lisbeth. Marianne. Michele. 

Sup: Kristian. 

Formand: Karsten Nielsen 

Næstformand: Lotte Jensen. 

Bestyrelsesmedlem: Marianne. Andreassen. Lisbeth R Sørensen. Michele Ø Hansen 

Sub: Kristian Bosse. 

Årshjulet. Godkendtes enstemmigt 

Status på projekter. 

Altaner: Der er sat gang i altaner, der skal prøves af, inden der afholdes et afdelingsmøde 
- inden der fortsættes på projektet.  

Kameraer: Der køres videre med projektet videoovervågning, hvor der skal sættes master 
op men der sættes forslag om der byttes master ud. I stedet for at der sættes en skov af 
nye master ca. 14. til trods for de bliver ca. en meter højere end de eksisterende, så vil det 
stadig være pænere end 14 ekstra. På de ekstra høje master vil der så sættes lys i 
toppen. Som også vil give et bedre billedede på video overvågning.     

Grønne områder: Der mangler stadig åbning af de eksisterende sidder områder. Og der 
vil stadig blive trimmet ved hegnet ud mod cykelstien i Lét.   

Der indhentes tilbud: Kim Reinewald er gået i gang med at indhente/gennemgå de 
eksisterende aftaler vi har med eksterne firmaer, der er tilknyttet Brændgård og 
Fruehøjgaard. Da de trænger til et eftersyn.     

Gennemgang at rengøring: Der er stadig mangelfuld rengør i trappeopgange og nogle 
opgange bliver stadig gjort rent hurtigt efter hinanden. Der klages over, at der hænger 
store spindelvæv i deres opgange. Vi skal have en snak med Kim om, hvad der kan gøres, 
om der skal lægges mere ind i udbuddet.  

Multihuset: 

Vi foreslår at de indhenter tilbud på 2 løsninger  
Nyt anlæg og alternativ løsning på at få luften ud. 
Så vi kan få temperaturen ned i Multihuset.  



 

  
 
Evaluering af Sommerfest: 
 
Sommerfesten var en succes. Da vi havde kalkuleret med ca. 300 mennesker, men ved en 
optælling på pladsen ramte vi ca. 535 personer så skal der tillægges de personer der kom 
og gik hele tiden. Så vi er ovenud tilfredse. 
Allerede nu har Porshøj. Fredhøj. Fruehøj. Plads Til Forskel givet udtryk for, at de er klar 
igen næste år. Der er også flere der har sagt, at de er klar med flere smagsprøver fra det 
kulinariske køkken - for at vise deres retter frem og skabe broer.   
 
Næste gang: 
 
Der skal tænkes over hvilke dato næste gang til først på måned og der skal lidt mere info 
rundt ang. tiltag som kage konkurrence og hvad vi ellers kunne finde på.     
 
 
Eventuelt: 
 
Rengøring i Gammel gildesal. 
 
Der er efterspørgsel på gammel gildesal:  
 
Der har været nogle foreninger der har spurgt og Gl. Gildesal kan lejes til forenings 
arbejde.  
 
Der arbejdes videre med hvilke muligheder der er og der snakkes med boligselskabet om 
hvilke regler der skulle ligge ang. udlejning af denne.  
 
Der skal selvfølgelig tages højde for at på nuværende tidspunkt bliver den brugt af Buc og 
en spilleklub som er for alle beboer. Hvilke der skal tages højde for så vi alle kan være der.  
 
 
 
 
Mvh. 
  
Bestyrelsen.  
Brændgårdsparken.  
 
 



Årshjulet. 

 

 

Nye aktiviteter:   14000 kr. 

Fastelavn:   2000 kr. 

Print og honorar:  7000 kr. 

Uforudsete udgifter:  26000 kr. 

Buc:   6000 kr. Hvis der bliver startet igen en gang i ugen.  

Udflugter:    32000 kr. 

Tysklandstur:   15000 kr.    

Julearrangement:  3000 kr. 

Frivillig forplejning:  6000 kr. 

Banko:   5000 kr. 

Sommerarrangement:  21000 kr. 

 



 

90102 Afdeling Brændgårdsparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 14/9 2022 
 
Administrationen har modtaget referatet den 18/9 2022 
Administrationen har gennemgået referatet den 30/9 2022 
 
 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

• Årshjulet 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

• Status på projekter 

Altaner: Ingen bemærkninger fra administrationen 
 

Kameraer: Ifølge Morten Hove Andersen afventer hen pt. en tilbagemelding fra 

elektrikeren om, hvornår arbejdet kan starte op. 
 

Grønne områder: Morten Hove Andersen oplyser, at hækplanterne i enderne af 

terrasseområderne er bestilt. Arbejdet forventes at blive udført omkring uge 41. 
 

Der indhentes tilbud: Ingen bemærkninger fra administrationen 
 

Gennemgang af rengøring: Kim Reinewald har sendt opgaven i udbud og forventer en 

afklaring i løbet af oktober måned. 

 

• Multihuset 

Kim Reinewald har modtaget de 2 løsningsforslag fra Karsten Nielsen. Kim Reinewald 

og Morten Hove Andersen undersøger forslagene og vender retur til 

afdelingsbestyrelsen. 

 

• Evaluering af sommerfest 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

• Næste gang 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

• Eventuelt 

Ingen bemærkninger fra administrationen 
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